
Referat 
Anleggskommiteen i NLF 

 

Tid: 13/06-2022 kl 1900 

 

Sted: Teams videokonferanse   

 

Innkalte deltakere  

Frode Graff (FG)  HG/PG/SR 

Pål S Vindfallet (PV)  Mikro 

Atle Klungrehaug (AK) Modell 

Arild Solbakken (MS) Ballong 

Ramsy Suleiman (RS) Fallskjerm 

Ulf Bjørtomt (UB)  Motor 

Håvard Gangsås (HG) Seilfly  

John Eirik Laupsa (JEL) NLF 

Lars Øyno   (LØ)  Leder,       

referent 

Oppmøtte deltakere  

Frode Graff (FG)  HG/PG/SR 

Atle Klungrehaug (AK) Modell 

Håvard Gangsås (HG) Seilfly  

John Eirik Laupsa (JEL) NLF 

Lars Øyno   (LØ)  Leder,       

referent  

 

 

                                                                                                                                          

 

Det er endringer i komiteen, og nye medlemmer er 
utnevnt i mange seksjoner. Dette ble ikke reflektert i 
dette møtet, men nye medlemmer blir innkalt til neste 
møte. Oppdatert liste: 
 
Lars Øyno 

 
 
 
 
Leder (motorfly / seilfly / sportsfly) 

Jens-Erik Wielsgaard Langstrand medlem (ballong) 

Ramsy Suleiman medlem (fallskjerm) 

Olav Opsanger medlem (HPS) 

Atle Klungrehaug medlem (modellfly) 

Steinar Storm Kristiansen medlem (motorfly) 

Håvard Gangsås medlem (seilfly) 

Pål Vindfallet medlem (sportsfly) 

Knut Aldrin eller Jostein Tangen (avklares senere) kontaktpers. i NLFs adm. 

 
 Agenda: 

 

1. Godkjenning av agenda og innkalling     LØ 

 

2. Referat fra forrige møte       LØ  

 

3. Saker fra forrige møte 

 

4. Innkommende saker fra deltakerne: 

a. Hangarprosjektet på Starmoen     HG 

b. Andre      

5. Innkommende saker fra administrasjonen     JEL 

 

6. Tidspunkt nytt møte       Alle 



1. Godkjenning av agenda og innkalling 

Innkallingen og agenda ble godkjent av deltakerne 

 

2. Referat fra forrige møte 

Referatet fra 21/3 2022 ble gjennomgått. Tre av sakene, Voss flyplass, Atna og 

Starmoen  er ikke avsluttet enda. Disse sakene ble brakt videre til dette møtet. 

Referatet ble godkjent.  
 

3. Saker fra forrige møte: 
 

a. Voss flyplass:  

Leiekontrakten for klubbområdet for fallskjermklubben på Bømoen i Voss 

utløper i 2023. Problematikken med leiekontrakten som utløper i 2023 er 

tilknyttet det arealet som fallskjermklubben leier av selskapet Bømoen AS. 

Fallskjermklubben har fått lov til å drive ut året. Dette sikrer et større 

arrangement i sommer som var viktig å få på plass til stedet. Grunneier 

ønsker å bruke området til hustomter. Saken kommer trolig på komiteeens 

bord igjen senere i år eller neste år. 

 

b. Atna luftsportanlegg: Alle innsigelser er avvist, og alt det formelle er på 

plass. Prosjektets fremdrift er avhengig av en ildsjel.  

 

4. Innkommende saker fra deltakerne 

Starmoen hangarer: Saken ble kort omtalt i forrige møte, men dette ble grundig 

behandlet i dette møtet. Håvard Gangsås la frem planene, som omfatter to T-

hangar-bygg på Starmoen.  

 



  

T-hangarene vil ha mulighet for inntil 2 bygg og totalt 12 hangarplasser. Disse kan utbygges samlet 
eller i to separate byggetrinn. Bygget inkluderer også rom som kan egne seg som 
byggelokale/verksteder i selvstendige rom eller slått sammen med en av hangarplassene (se vedlagt 
skisse).  Det er interesse for etablering av flyverksted for både seilfly, motorfly og sportsfly på plassen 
i dag.  
 
Saken ble lagt frem for NLFs styre, og følgende ble besluttet: 

 

Anleggskomiteens behandling: 

Anleggskomiteen støtter forslaget om bygging av hangarer på Starmoen. Det er trolig behov 

for begge de planlagte hangarene. Prosjektet ser ut til å ha robust økonomi, og man mener 

markedet er til stede. Videre støttes muligheten for verksted i bygget, som vil gi flyplassen økt 

attraktivitet, og være en stor styrke for fly som opererer fra flyplassen. 

5. Innkommende saker fra administrasjonen 

Ingen nye saker 

 

6. Tidspunkt nytt møte 

Neste møte blir på Frya (og Teams) og holdes mandag 19/9 2022 kl 1800. 

 


